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Geachte heer Geerts,

Op 14 juli ontvingen wij uw artikel 41-vragen over ambitie energiebesparing in Oss

(herhaling) gedateerd 10 juni. Zoals aan u bericht, is de beantwoording door de

vakantieperiode wat vertraagd.

U vindt dat uw artikel 4l-vragen van 9 juni 2020 slechts deels beantwoord zijn, dateen aantal

antwoorden op uw vragen onvolledig of ontwijkend zijn en dat u hoopt dat ze deze keer wel

netjes worden beantwoord. (zie bijlage). Daarom stelt u de betreffende vragen opnieuw.

U stelt voorts : Omdat wii een controlerende rol hebben is het voor ons belangrijk om te

weten of u zich houdt aan raadsbesluiten (vraag 1), dan wel te weten wat de ambitie van het

college is (vragen 2 en 3). Verwijzen naar de rol van de gemeenteraad in uw antwoord is niet

nodig. Die is bij ons bekend.

Over de ambitie van ons College zijn wij bij monde van onze wethouder en in onze stukken

naar onze mening steeds volstrekt helder. Uiteraard houden wij ons aan raadsbesluiten.

Daarom hebben wij in onze eerdere beantwoording dan ook naar de recente besluitvorming in

uw Raad verwezen.

Ook na herlezing van onze eerdere beantwoording herkennen wij ons niet in uw kritiek. Wij

vinden dat wij wel inhoudelijk hebben gereageerd. Vandaar dat wij behoudens een korte

verdu idelijking daarnaar verwijzen.

7 Waar staat in de motie van 5 maart 2020 dat het raadsbesluit van 6 juli 2017 is

doorgehaald?



--

Zie ons eerdere antwoord. Dat hebben wij afgeleid uit de bespreking in uw Raad. Die was

hierover naar onze mening duidelijk. Als u een andere mening bent toegedaan, geven wij u in

overweging dit in te brengen in bijvoorbeeld de komende bespreking van de

U itvoeri ngsagenda Energ iebesp aring 2O2t - 2023.

2 Bent u het eens met de SP dat we ons niet alleen moeten laten leiden door de van bovenaf

opgelegde RES, maar vooral ook door de eigen ambitie van de gemeente Oss en de kansen

die wij zien om Oss beter en duurzamer te maken?

Wij zijn het met u eens dat wij als Oss zelf onze ambitie moeten bepalen, Uiteraard zijn wij
wel gehouden aan de kaders zoals van hogerhand opgelegd w.o. de RES. Naar onze mening

heeft uw Raad zich recent duidelijk uitgesproken over onze energie-ambitie.

3. In het coalitieakkoord'Kansen zien, kansen pakken'van 2018 staat dat'we vasthouden aan

de ambitie om zo duurzaam mogelijk te zijn en tot de koplopers van Brabant te behoren'. Wij
proeven de laatste tijd terugtrekkende bewegingen bij het college op dit terrein. Heeft u spijt
van dit onderdeel uit het coalitieakkoord?

Het collegeprogramma is hierover duidelijk. Uw Raad heeft ons recent meegegeven hoe zij

denkt over die koplopersambitie, die overigens geworteld is in een motie van uw Raad uit

najaar 20L4, nu de consequenties zich duidelijker aftekenen. Wij herhalen de tekst uit de

eerdere beantwoording : De ambitie die door de gemeenteraad wordt vastgesteld, bepaatt de

speelruimte van het College. Onze realisatiekracht en de snelheid van uitvoering maken waar

we staan in vergelijking tot andere gemeenten en hoe we worden gezien. Met de invulling en

voortgang van grootschalige opwekking kunnen we het verschil maken.

Wij hopen dat hiermee uw vragen voldoende zijn beantwoord
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